












Reichenbach úgy gondolta, hogy ε értéke konvencionális (láttuk, hogy 
nem lehet a fénysebességet egy irányba megmérni), a világ  viszont 
empirikusan olyan, hogy a legegyszerőbb választás ε értékét ½-nek venni. 
Salmon szerint ez önkényes, és választhatnánk más értéket is. „Az 
ellentábor” fizikai tényként kezeli, hogy ε = ½.




